



Societas Europaea Lepidopterologica

Combined Annual Meeting of The Lepidopterists' Society and Societas Europaea Lepidopterologica

Carleton University
Ottawa, Ontario, Canada
11-15 July 2018

Preliminary Announcement: Mark Your Calendars!

The 67th Annual Meeting of The Lepidopterists' Society will take place **July 11-14, 2018** as a combined meeting with Societas Europaea lepidopterologica (SEL) at Carleton University in Ottawa. The meeting will be followed by excursions on July 15. The venue is within a 30 minute walk from the Canadian National Collection (CNC), the largest insect and Lepidoptera collection in Canada.

The 2018 meeting will follow the **Third North American Microlepidopterists' meeting**, to be held on **July 10, 2018**, at the K.W. Neatby Building in Ottawa which houses the CNC. Registration for both meetings will open by **March 2018**. Deadlines for abstract submission for oral or poster presentations will be announced at that time.

International travel support is available for LepSoc and SEL members upon application (Bryant Mather Award; <https://www.lepsoc.org/content/awards>).

For additional information or inquiries please contact the organizers at lepsoc2018@gmail.com.

Réunion annuelle combinée de la Société des Lépidoptéristes et de la Societas Europaea Lepidopterologica

Université Carleton
Ottawa, Ontario, Canada
11-15 juillet 2018

Annonce préliminaire: marquez vos calendriers!

La 67e réunion annuelle de la Société des Lépidoptéristes aura lieu du **11 au 14 juillet 2018**, en tant que réunion combinée avec la Societas Europaea Lepidopterologica à l'Université Carleton à Ottawa. La réunion sera suivie d'excursions le 15 juillet. Le site se trouve à 30 minutes à pied de la Collection nationale canadienne (CNC), la plus grande collection d'insectes et de lépidoptères au Canada.

La réunion de 2018 suivra la **troisième réunion de Microlépidoptéristes en Amérique du Nord**, qui se tiendra le **10 juillet 2018**, à l'édifice K.W. Neatby à Ottawa qui abrite la CNC. L'inscription pour les deux réunions débutera en **mars 2018**. Les dates limites pour la soumission des présentations orales ou par affiche seront annoncées à ce moment-là.

Le soutien pour les déplacements internationaux sera disponible pour les membres de LepSoc et SEL sur demande (Prix Bryant Mather; <https://www.lepsoc.org/content/awards>).

Pour toute question ou demande d'information, veuillez contacter les organisateurs à lepsoc2018@gmail.com.